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ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ Επιστροφή στην TV
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Μ
ια από τις πιο ωραίες ειδή-
σεις που «έσκασαν» τον τε-
λευταίο καιρό -και δεν ήταν 

δυστυχώς και πολλές- είναι πως η τα-
λαντούχα Ελένη Ράντου επιστρέφει 
στην τηλεόραση μετά από μία δεκα-
ετία. Η ίδια δηλώνει ενθουσιασμέ-
νη για το γεγονός, αλλά οργισμένη 
από  την απαξίωση της πολιτείας για 
τον πολιτισμό και τον χώρο του θε-
άτρου και τονίζει πως μόνο με χιού-
μορ μπορούμε να βρούμε τη δύνα-
μη για να ξεπεράσουμε όσα άγρια 
συμβαίνουν.

 Να ξεκινήσουμε με την είδηση 
της επανόδου σου στην τηλεόρα-
ση. Τόσο καιρό περιμέναμε και ακούγαμε διάφορα σενάρια για ε-
πιστροφή της σειράς «Εργαζόμενη γυναίκα», για συζητήσεις με το 
Mega και για μια «Ζακετούλα» που «παίζει» για την ΕΡΤ. 

Πάμε να σου τα απαντήσω ένα-ένα. Δεν έγινε ποτέ καμία κουβέ-
ντα με το Mega - δεν ξέρω καν πώς βγήκε όλο αυτό. Οπως, επίσης, 
δεν συζητήθηκε ποτέ η επιστροφή της «Εργαζόμενης γυναίκας». 
Το διάβασα κι εγώ και, μάλιστα, μίλησα με τα παιδιά που το έγρα-
ψαν με τόση δεινότητα, τον Νίκο Σταυρακούδη και τη Σάρα Γανω-
τή, που επίσης δεν ήξεραν τίποτα. Ξέρεις πώς είναι αυτά! Δεν υπάρ-
χουν ειδήσεις, οπότε σκαρφίζονται κάποιες. Οχι, δεν θα γυρίσει η 
«Εργαζόμενη γυναίκα», γιατί πτώχευσε η εταιρεία παραγωγής, έ-
γιναν δικαστήρια και διάφορα άλλα απείρου κάλλους, που δεν θέ-
λω να σταθούμε πάλι σε αυτά. Δεν έχει κανένα νόημα. 
 Σου το ανέφερα γιατί διάβασα πως λύθηκαν αυτά τα προβλήμα-

τα που αναφέρεις και η σειρά πήρε «πράσινο φως».
Κανένα «πράσινο φως»! Μακάρι να γινόταν και πάλι αυτή η σει-
ρά. Θα ήταν όνειρο ζωής να ξαναγίνει, γιατί την είχα αγαπήσει πά-
ρα πολύ. Ηταν μια σειρά που θα μπορούσα να την κάνω για όλη 
μου τη ζωή, γιατί δεν έχουν και ηλικία οι ηρωίδες. Θα την έκανα μέ-
χρι να έχω δυνάμεις να παίζω, αλήθεια σου το λέω. Είκοσι επεισό-
δια τον χρόνο να κάναμε, θα ήταν δώρο για μένα. Θα έπαιζα όλα 
αυτά τα διαφορετικά πρόσωπα - ακόμα και ένα από αυτά θα μπο-
ρούσε να «τρέχει» στον χρόνο. Ας πούμε, αυτή η περιπτερού με το 
πλούσιο στήθος (γελά) θα μπορούσε να είναι μια ιστορία που να 
έχει συνεχώς νέα επεισόδια.
 Δεν θα γίνει όμως, οπότε πας για άλλα, Ελένη;
Το μόνο που ισχύει από όλα αυτά που ακούγονται είναι ότι είχε πέ-
σει στο τραπέζι από τον Αύγουστο η ιδέα να γίνει μια κωμική σει-
ρά στην ΕΡΤ, που λέγεται «Ζακέτα να πάρεις». Συσκέπτονταν από 
τότε και μόλις την περασμένη εβδομάδα δόθηκε το «πράσινο φως» 
να προχωρήσουμε. Ηρωίδες της εν λόγω σειράς είναι τρεις μα-
νάδες Θεσσαλονικιές, που κατεβαίνουν στην Αθήνα όπου 
ζουν οι γιοι τους. Καλώς εχόντων των πραγμάτων -γιατί 
έχει τρομάξει το μάτι μας με τόσες ανατροπές!- θα ξε-
κινήσουμε γυρίσματα αμέσως μετά τις γιορτές, με 
σκηνοθέτη τον εξαίρετο Αντώνη Αγγελόπουλο.
 Για τις άλλες δύο ηρωίδες, πάλι, έχουν ακου-

στεί πολλά ονόματα, που σίγουρα κάποια δεν 
ισχύουν...

Αυτό που μπορώ να σου πω είναι πως ο Α-
ντώνης έχει κουβεντιάσει θερμότατα με την 
έξοχη Δάφνη Λαμπρόγιαννη και απομένει 
να κλειστεί η τρίτη...
 Μα τι ωραία που θα επιστρέψεις στην τηλεόρα-

«Να μη χάνουμε το
χιούμορ μας στιγμή!»

Η χαρισματική Ελένη 
Ράντου, με αφορμή 
την επάνοδό της στην 
τηλεόραση μετά από 
δέκα χρόνια με τη σειρά 
«Ζακέτα να πάρεις», μιλά 
για το άγριο σκηνικό που 
επικρατεί στην τέχνη 
και όχι μόνο, τονίζει 
πως έχουμε «λαλήσει» 
με την καραντίνα και 
υποστηρίζει πως μόνο 
γελώντας μπορούμε να 
παραμείνουμε όρθιοι 
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Στον ΒΑΣΙΛΗ ΜΠΟΥΖΙΩΤΗ

Αφήνουν τα 
αεροπλάνα να 
πετούν γεμάτα και 
τα μέσα μαζικής 
μεταφοράς να 
ξεχειλίζουν από 
κόσμο, ανοίγουν 
τα κομμωτήρια και 
απαξιώνουν την 
τέχνη και τα θέατρα, 
που με τα μέτρα 
που ελήφθησαν, 
και το καλοκαίρι και 
το μικρό διάστημα 
που άνοιξαν φέτος, 
απέδειξαν ότι ήταν 
ασφαλέστατοι 
χώροι


